
Donas Samfällighetsförening styrelsemöte 20151115 

Närvarande: Lars-Inge, Mats, Annelie, Fredrik, Holger, Sanna 

Föregående möteprotokoll: godkändes 

 

Ekonomirapport: Saldo dags dato 153 000 kr.  

 

Uppföljning städdagen: Hur göra med fakturering av städavgift? Tidigare ingick städavgiften i 

årsavgiften och de som deltog i städdagen fick avgiften återbetald. Ett förslag är att göra ett avtal 

med varje fastighetsägare om underhållsavgift. Frågan behöver tas upp på årsmötetför diskussion. 

Om tjänsterna ska köpas in i stället kommer kostnaden att bli minst 300 kr/timme. 

Tömning av komposten planeras till v 47. 

 

Rapport lekplatskommittén: På lekplats SO har nya gungor monterats. Målning av 

gungställningen fick uppskjutas till vårens städdag pga fukt. På lekplats NO har sand och kattnät 

ordnats till sandlåda. Även här planeras målning av gunställning till vårens städdag. 

 

Snöröjning: Avtal med Mikaels grävtjänst som skötte snöröjningen förra året har förnyats. 

 

Donas hemsida: Fiberinfo ska läggas ut på hemsidan. 

 

Övrig fråga: Info att buskage i SO togs väck av Skanova vilket alla är tacksamma för. Skrivelse 

ang lamporna på gångvägen har författats och skrickats till kommunen. Toaletten i klubbhuset 

behöver en papperskorg. 

Nästa möte 20160124 kl 17.00 


